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PROTOKÓŁ Nr 75/19 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 18 grudnia  2019 r. 

godz. 12.00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KGKiM– 3 członków Komisji: 

 

1. Grzyb Andrzej  

2. Komorowska Regina 

3. Sobiechowski Wiesław  
 

nieobecni na posiedzeniu KGKiM – 1 członków Komisji: 

 

1. Jarosz Janusz  
 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Wiesław Sobiechowski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 

 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Sprawy mieszkaniowe.   

5. Spotkanie z Kierownikiem Wydziału ZIF Dariuszem Adamczykiem w sprawie 

planowanego remontu drogi przy ul. Sportowej. 

6. Zapoznanie się z pismem Prezesa Sądu Okręgowego w Jeleniej Górze dotyczącym 

przeprowadzenia wyborów uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego w 

Kamiennej Górze – BRM.533.17.2019   

7. Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego Rady Miasta dotyczącego zespołu do 

wypracowania opinii o kandydatach na ławników sądowych w wyborach 

uzupełniających – BRM.533.20.2019 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu do wydania opinii  

o zgłoszonych kandydatach na ławników sądowych w wyborach uzupełniających- 

106.2019  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra 

na 2019 rok – 107.2019  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra- 108.2019  

11. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału ZIF Urzędu Miasta 

na wniosek Komisji- BRM.0003.140.2019 

 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie posiedzenia.  
 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  
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Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

 Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. Sprawy mieszkaniowe.  

 

 W sprawach mieszkaniowych zgłosili się następujący interesanci: 

 

• Pani ……… zamieszkała w Kamiennej Górze w sprawie przyznania mieszkania do 

remontu. Pani mieszka u teściowej wraz z nią, mężem i dwójką dzieci. Mieszkanie 

składa się z 1 pokoju, kuchni i łazienki.  

 

• Pani …….. zamieszkała w Kamiennej Górze w sprawie przyznania mieszkania do 

remontu. Pani wynajmuje mieszkanie wraz z dwójką nastoletnich dzieci. Obecnie za 

wynajem lokalu płaci 825 zł, natomiast już otrzymała informację o podwyżce opłaty na 

950 zł od 1.01.2019 r. Komisja poinformowała Panią o konieczności monitorowania 

ogłoszeń publikowanych przez Wydział Gospodarki Lokalowej Urzędu Miasta w/m.  

 

• Pani ……… zamieszkała w Kamiennej Górze w sprawie zamiany mieszkania. Pani po 

raz kolejny zgłosiła problem braku przewodu dymowego w mieszkaniu. 

Zainteresowana od prawie roku zgłasza problem, w wyniku braku ogrzewania  

w mieszkaniu wyszła wilgoć a w ostatnich dniach  pojawiło się robactwo. Pani mieszka 

z 8 letnim synem, który boi się przebywać w mieszkaniu ze względu na insekty. 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski podsumował, że Pani nie może 

mieszkać w lokalu ze względu na zły stan techniczny i zasugerował aby Pani napisała 

pismo do burmistrza i opisała swoją sytuację.   

 

Komisja złożyła ponowny wniosek o wykonanie przewodu dymowego  

i wentylacyjnego w mieszkaniu  przy ul. T. Kościuszki 54 przyznanego Pani…... 

Pomimo zapewnień złożonych dnia 4 grudnia 2019 r. przez Burmistrza Miasta  

o niezwłocznym wykonaniu przewodów i montażu pieca w obecności członków 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, Kierownika Wydziału Gospodarki 

Lokalowej oraz zainteresowanej do dnia dzisiejszego problem nie został rozwiązany.  

W wyniku braku ogrzewania w mieszkaniu powstała wilgoć i pojawiły się insekty. 

Pani ……. zajmuje lokal wraz z synem, który boi się przebywać w mieszkaniu ze 

względu na robactwo. Komisja wnioskuje o wykonanie przewodów i montaż pieca bądź  
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o zamianę mieszkania na inne w trybie pilnym.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.   

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

 

Komisja zaopiniowała sprawy mieszkaniowe przedstawione przez Kierownika 

Wydziału Gospodarki Lokalowej Urzędu Miasta w/m Ewelinę Tokarską  

/zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Ad.5. Spotkanie z Kierownikiem Wydziału ZIF Dariuszem Adamczykiem w sprawie 

planowanego remontu drogi przy ul. Sportowej. 

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk - poinformował, że na remont drogi ul. 

Sportowej należy przeznaczyć około 300 000,00 zł, częściowo wykonano już 

odwodnienie oraz oświetlenie.   

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski – zapytał, czy Wydział ZIF jest  

w posiadaniu dokumentacji na przebudowę ul. Papieża Jana Pawła II? 

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk- odpowiedział, że dokumentacja jest 

już zlecona i należy spodziewać się w najbliższym czasie pozwolenia na budowę.  

 

Ad.6. – BRM.533.17.2019    

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Ad.7. – BRM.533.20.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Ad.8. - 106.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski /zał. Nr 5 do protokołu/.  
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Ad.9. - 107.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan wyjaśniła, iż Minister Finansów dnia 28 listopada 

2019 r. wydał  decyzję przyznającą miastu kwotę 32 121 zł ze środków rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej przeznaczoną na odprawy dla nauczycieli.  

Natomiast dnia 11 grudnia 2019 r. została wydana decyzja przyznająca kwotę 260 527 

zł z tytułu środków na uzupełnienie dochodów gmin zwiększono plan dochodów  

i wydatków budżetu miasta ogółem o kwotę 292 648,00 zł. Dodatkowe środki 

przeznaczono na wydatki podległych jednostek tj. Centrum Obsługi Jednostek Gminy 

Miejskiej (50 000,00 zł), Miejskiego Centrum Kultury Fizycznej (98 000 00,zł), Żłobka 

Miejskiego (15 000,00zł) oraz zwiększono bieżącą  rezerwę ogólną (129 648,00zł).  

Po przeprowadzonej analizie wykonania, głównie w zakresie zadań inwestycyjnych, 

ewentualnych oszczędności oraz ustaleń w zakresie harmonogramu robót  

w szczególności dotyczących wieloletnich zadań dofinansowanych ze środków 

unijnych dokonano również przeniesień pomiędzy zadaniami inwestycyjnymi. Kwotę 

250 000, 00 zł przeniesiono na wydatki bieżące dotyczące wydatków z zakresu dróg 

gminnych oraz gospodarki komunalnej i ochrony środowiska.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.10. - 108.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 7 do protokołu/.  

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan wyjaśniła, iż przedstawione wielkości w załącznikach 

1 i 2 ww. projektu uchwały są wynikiem dostosowania Wieloletniej Prognozy 

Finansowej do aktualnego budżetu gminy na 2019 r.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.11.- BRM.0003.140.2019 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 8 do protokołu/.  
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Komisja wyraziła zdanie, że trylinka powinna być wykorzystana a nie zutylizowana. 

Zdaniem komisji osoba sporządzająca specyfikację jest odpowiedzialna za narażenie 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra na straty materialne.  

 

Ad.12. Sprawy różne  

 

Komisja ustaliła, że kolejne posiedzenie odbędzie się dnia 15 stycznia 2020 r. o godz. 

1200.  

 

Ad.13. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

  Przewodniczący KGKiM 

 

                                   /-/  Wiesław Sobiechowski 


